



## Consultation to Co-Develop an Indigenous Broadcasting Policy

Hello,

We would like to inform you about how the Canadian Radio-television and Telecommunications Commission (CRTC) is collaborating closely with Indigenous peoples to co-develop an Indigenous broadcasting policy.

In 2019, the CRTC issued a Notice of Proceeding, committing to collaborating with Indigenous people to co-develop the Indigenous Broadcasting Policy. The next step in the process to co-develop the policy is a public consultation.

Through this consultation, views are being gathered on how to support Indigenous broadcasters and content creators, and to ensure Indigenous stories and voices are represented, easily found, and shared across all platforms.

Radio, television, and online broadcasting services play a significant role in the lives of Indigenous peoples and their communities. We understand that these platforms serve not only as sources of entertainment, but also as vital tools for information, connection, and cultural preservation. They contribute to the revitalization and safeguarding of cultures and languages for future generations.

Participate in the consultation and share your views with the CRTC. Details on how to participate will be shared with you shortly.

We also kindly ask that you and your network spread the word about this consultation so that as many Indigenous voices and perspectives are heard.

Together, let's build a broadcasting landscape that reflects and honours the diversity of our Indigenous cultures.

For more information, please contact the CRTC by telephone at 1-877-249-CRTC (2782) or by visiting [gotoinfo.ca/crtc-indigenous](http://gotoinfo.ca/crtc-indigenous).

Sincerely,

Scott Shortliffe  
Executive Director, Broadcasting  
CRTC





## Consultation pour l'élaboration conjointe d'une politique de radiodiffusion autochtone

Bonjour,

Nous souhaitons vous partager la façon dont le Conseil de la radiodiffusion et des télécommunications canadiennes (CRTC) collabore étroitement avec les peuples autochtones pour élaborer conjointement une Politique de radiodiffusion autochtone.

En 2019, le CRTC a publié un avis d'instance de radiodiffusion dans lequel il s'engageait à collaborer avec les peuples autochtones pour élaborer conjointement la politique de radiodiffusion autochtone. La prochaine étape du processus d'élaboration conjointe de la politique est une consultation publique.

Cette consultation permet de recueillir des avis sur les façons d'appuyer les radiodiffuseurs et créateurs de contenu autochtones, et de faire en sorte que les histoires et voix autochtones sont représentées, faciles à trouver et partagées sur toutes les plateformes.

Les services de radio, de télévision et de diffusion en ligne jouent un rôle important dans la vie des peuples autochtones et de leurs communautés. Nous comprenons que ces plateformes servent non seulement de sources de divertissement, mais aussi d'indispensables outils d'information, de préservation culturelle et d'échange. Ils contribuent à la revitalisation et à la protection des cultures et des langues pour les générations futures.

Participez à la consultation et faites part de votre avis au CRTC. Des renseignements sur les façons de participer vous seront communiqués prochainement.

Nous vous serions également reconnaissants si vous et votre réseau pouviez faire connaître cette consultation afin que le plus grand nombre possible de voix et de points de vue autochtones soient entendues.

Ensemble, bâtissons un paysage de la radiodiffusion qui reflète et rend hommage à la diversité de nos cultures autochtones.

Pour de plus amples renseignements, veuillez communiquer avec le CRTC par téléphone en composant le 1-877-249-CRTC (2782) ou en visitant le [obtenezinfo-enligne.ca/crtc-autochtones](https://www.crtc.gc.ca/obtenezinfo-enligne.ca/crtc-autochtones).

Cordialement,

Scott Shortliffe  
Directeur exécutif, Radiodiffusion  
CRTC

